
,11111,

11111^q irpi

	

_L11111 : b r;lill( ; ==
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

,t axal a

k. /
Érkezeti : 2015 NOV 26.

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 90.§ 1 . pontja szerint i
feladatkörében eljáró Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhez,

„Tervezi-e a Kormány a vonatkozó kormányrendelet módosítását a primer immunhiányo s
betegek érdekében?”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Primer Immunhiányos Betegek Egyesülete egy olyan közhasznú szervezet, amelynek célja az
érintett betegek hozzátartozóinak segítése, érdekeinek képviselete . Fontos feladatának tekinti az
információátadást, a betegek segítését, lelki támogatását . Az Egyesület további céljai közé tartozik a
betegek kezeléseinek megkönnyítése, a ha7ai és nemzetközi kutatási eredmények megismertetésének
elősegítése, illetve a magyar és nemzetközi egyesületek közötti kapcsolatok er ősítése. Legfőbb céljuk
azonban a jogalkotók figyelmének felhívása e betegségben szenvedő emberek hátrányos helyzetére,
kiszolgáltatottságára. Szeretnék elérni, hogy hasonló jogokat kapjanak, mint más, tartós, súlyos és ne m
gyógyítható betegségben szenved ő társaik .

Tekintettel arra, hogy a primer immunhiányos betegség jelenleg nem min ősül súlyos
fogyatékosságnak, így a felnőtt, dolgozni tudó betegek nem részesülnek adókedvezményben . A 18 év
alatti betegek részesülnek ugyan a felemelt családi pótlékban, ám annak folyósítása megszűnése után
semmilyen anyagi támogatást nem kapnak a betegek . A betegek életkörülményeit és anyagi helyzetét
jelentősen javítaná, ha ugyanúgy, mint egyéb krónikus, nem gyógyítható betegségben szenvedő
társaik, adókedvezményben részesülhetnének . Ez – a kapott információk alapján – országos szinten
300-400 embert érintene .

Mindezek miatt a Primer Immunhiányos Betegek Egyesületétől érkezett megkeresés alapján
kérdezem:

• Tervezi-e a Kormány a 335/2009. (XII. 29.) Korm. rendelet módosítását annak
érdekében, hogy a primer immunhiányos betegek is részesülhessene k
adókedvezményben?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . november 26.
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